

# 慕迪港頌恩堂中文學校

## 2024-2025 年度新生報名指引

[只招收幼稚級學生 K.1--- 4 - 5 歲 K.2--- 6 - 7 歲]

日期	事項
4 月 21 日(星期日) 發佈消息日期	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 於教會崇拜程序表刊登招收幼稚級新生消息。</li><li>2. 招收新生消息和資料會張貼於教會通告板及刊登在教會網頁。</li></ol>
4 月 21 日至 5 月 11 日 報名日期	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 4 月 21 日至 5 月 10 日可網上報名。(逾期恕不接受)</li><li>2. 或 5 月 11 日(星期六)下午 12 時 45 至 1 時 15 分，於教會主樓大堂接受新生遞交報名表。</li><li>3. 不接受電話和口頭報名。</li><li>4. 學位名額有限，學生必須接受面試。</li></ol>
6 月 1 日(星期六) 面試日	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 下午 2 時至 4 時，於教會主樓地庫進行新生入學面試，學校會以電郵告知學生家長面試的詳情。</li><li>2. 學生面試時不需要家長陪同。</li><li>3. 獲取錄的學生，學校會以電郵通知。</li><li>4. 請家長於 6 月 8 日，下午 12:45 至 1:30 到教會大堂繳交 2024/25 年度上學期學費\$180。逾期不繳交者，作放棄論。 <b>(支票抬頭: Port Moody Pacific Grace MB Church)</b></li><li>5. 留位學費繳交後，如果 貴子弟因各項原因未能入讀，請於 8 月 31 日或之前電郵告知中文學校校長，學校會安排退還學費，但須扣繳 50 元行政費用。9 月 1 日或之後退學者，將不會退還學費。</li></ol>

中文學校電郵地址：[chineseschool@pmpgmbc.ca](mailto:chineseschool@pmpgmbc.ca)

教會網址：[www.pmpgmbc.ca](http://www.pmpgmbc.ca)

# PORT MOODY PACIFIC GRACE MB CHURCH CHINESE SCHOOL

## 2024-2025 NEW STUDENT REGISTRATION GUIDES

### (ONLY FOR KINDERGARTEN LEVEL STUDENTS –K.1: AGE 4 - 5 & K.2:AGE 6 -7 )

Please note the following items regarding new student registration:

Date	Items
April 21, 2024 (Sunday) Announcement Date	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Announcement of new student registration to be posted on the Church Sunday Service Bulletin.</li><li>2. New student registration's news and information to be posted on the Church Notice Board and Church website.</li></ol>
April 21, 2024 – May 11, 2024 Registration Date	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Accept <b>on-line application</b> from April 21 to May 11 (on-line application will not be accepted after May 11).</li><li>2. Applicants can also submit <b>application forms in person</b> between 1:00 p.m. to 2:00 p.m. on May 11 (Saturday) at the Church Main Building.</li><li>3. <b>Verbal or application via phone</b> will not be accepted.</li><li>4. Due to limited student quota, applicants will need to go through an interview process.</li></ol>
June 1, 2024 (Saturday) Interview/Assessment	<ol style="list-style-type: none"><li>1. New Students Interview/Assessment will be held from 2:00 p.m. to 4:00 p.m. at the basement of the Church Main Building. Details of the interview will be sent to the applicants by email.</li><li>2. Students do not need to be accompanied by their parents/guardians during interview.</li><li>3. The School will notify the admitted students by email.</li><li>4. Parents/Guardians should submit the school fee of 1<sup>st</sup> term (\$180) by cheque in person at the Church Main Building from 12:45 p.m. to 1:30 p.m. on June 8. Those who fail to pay within the time limit will be regarded as withdrawal of application. <b>(Cheque payable to: Port Moody Pacific Grace MB Church)</b></li><li>5. If student is unable to attend the School for some reason after paying the reserve school fee, please inform the Principal of Chinese School on/before August 31 by email. The School will arrange to refund the school fee, but a \$50 administration fee will be charged. Please note that there will be no refund for withdrawal on/after September 1.</li></ol>

Chinese School Email Address : [chineseschool@pmpgmbc.ca](mailto:chineseschool@pmpgmbc.ca)

Church Website : [www.pmpgmbc.ca](http://www.pmpgmbc.ca)